
REPUBLIKA HRVATSKA

uCKo-SENJSKA ZUPANTJA

osNovNA Srou DR. FRANJE TUoMANA

R'rjeEka 2, 53230 Kore nica

KLASA: 600-04 I 24-03 / to

U RB ROJ : 2L25 I 28-02-OL-24-02

U Korenici05. srpnja 2024. godine

Zapisnik s 34. sjednice Skolskog odbora

Mjesto odriavanja: Osnovna Skola dr. Franje Tudmana Korenica u udionici 4.a. razreda (mali

Hrvatski).

Vrijeme odriavanja: petak,O5.srpnja 2024. godine u 10:00 sati

Evide ncij a nozodnosti :

Aleksandra Majetid - ilan ispred Uditeljskog vijeia

Nikolina Medakovii - dlan ispred Uiiteljskog vijeia

lvana lvandevid - 6lan ispred Skupa radnika

Tanja Babid - predloiena dlanica ispred vijeda roditelja

Odsutni:

Niko Stipid - dlan ispred Osnivada Li6ko senjske Zupanije

Katarina Kukuruzovii - dlan ispred Osnivada Lidko senjske iupanije

Josipa Matanii - dlan ispred Osnivaia Liiko senjske Zupanije

Ostoli prisutni:

Draiena Aradii - ravnateljica 5kole

Josipa Bobinac - tajnica Skole u svojstvu zapisnidara

V,L ^-1,r\r'



Predsjednica Skolskog odbora utvrdila je kvorum potreban za pravovaljanost dono5enja odluka.

Predsjednica Skolskog odbora predloiila je da se usvoji sljedeii:

DNEVNI RED

L. Usvajanje Zapisnika s 33. sjednice Skolskog odbora

2. lzvje5ie o realizaciji GPIP te uspjehu uienika na kraju nastave 2O23.|ZOZ4.

3. lzvjeSie o stanju sigurnosti iSkolskim preventivnim programima

4. tzvjesie o radu 5So u 3k. ZOz3.l2Oz4.

5. lzvjeSie o rezultatima nacionalnih ispita za udenike detvrtog i osmog razreda

6. Razno

Dnevni red usvojen jednoglasno .

Ad.1.

elanovi Skolskog odbora dobili su uvid u Zapisnik s 33. sjednice Skolskog odbora zajedno s
pozivom za sjednicu. Nije bilo primjedbi na zapisnik. Predsjednica je dala na usvajanje Zapisnik s
33. sjednice 5kolskog odbora.

Zapisnik s 33. sjednice Skolskog odboro jednoglosno je usvojen,

Ad.2.

Ravnateljica Skole obavjestava dlanove Skolskog odbora o realizaciji
kraj u nasta v e 2023. / 2024.

Ravnateljica Skole daje prijedlog za usvajanje Gplp i uspjeha
2023./2024. godine,

Predsjednica Skolskog odbora daje na usvajanje realizaciju GPIP-a te uspjehu udenika na kraju
nastave 2023./2024.

etanovi Skolskog odbora jednogtasno usvajaju GPIP i uspjeh utenika na kraju nastavne
2023.12024. godine.

Ad.3.

Ravnateljica Skole podnosi izvje56e o stanju sigurnosti i Skolskim preventivnim programima.
Ravnateljica 5kole daje prijedlog za usvajanje izvjestaja o stanju sigurnosti i ikolskim
preventivnim programima.

GPIP te uspjehu uienika na

udenika na kraju nastave
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Predsiednica Skolskog odbora daie na usvajanie izvieStaja o stanju sigurnosti i ikolskimpreventivnim programima.

Ad.4.

Voditelj SsD Antonio Kostelac podnio je izvjeStaj o radu Sso u Skolskoj godini 2023./2024. kojegje Ravnateljica Skore iznijera izvjestaj o radu ssD u skorskoj godini 202g./2024.

Ravnateljica Skole predlaZe usvajanje izvjeitaja o radu SSO.

Predsjednica Skolskog odbora daje na glasanje usvaianje izviestaja o radu Sso. Jednogtasnousvojeno.

Ad. s.

Ravnateljica Skole iznosi izvje5ie o rezultatima nacionalnih ispita za udenike detvrtog i osmograzreda.

Ad.6.

Pod todkom razno.

Ravnateljica Skole daje prijedlog novih dlanovazadruinog odbora Katarina Marjanovii (roditelj)
umjesto Ane Peri5ii i Marija Marjanovii (udenica) umjesto Laure Ramljak.

Predsjednica Skolskog odbora daje na glasanje Jednoglasno usvojeno.

Ravnateljica Skole obavjestava dlanove Skolskog odbora o dogradnji 5kole.

Sjednica zakljudena u 10:40 sati.

Zapisnidarka: 5kolskog odbora:

los9Uinac tajnica 5kote
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